



ANS SKOLE
Silkeborg kommune

Skolebestyrelsen

Mandag

Den 16.08. 2021

DAGSORDEN

Tidspunkt: kl. 19.00 –
21.30.
Lukket møde kl.21.30-
22.00

Sted:
Personalerummet

Mødeleder:

Møde: 1 ud af 8

O=Orientering
D=Drøftelse
B=Udtalelse/
Beslutning

Deltagere: Ricky Lund, Stig Rask Olesen, Louise Kring, Nicolaus Johansen,
Annette Støvring, Helle Stokholm, Linda Mose
Personalerepræsentanter.: Janni Nørtoft Nielsen, Jan Petersen
Elevrådsrepræsentanter.:
Ledelsesrepræsentant: Keld S. Simonsen, Per Brunse-Ottosen
Sekretær: Lone Skovborg
Afbud: Louise Kring, Jan Lund Pedersen
Gæst:

Linda Mose
Louise Kring
Annette Støvring
Stig Rask Olesen
Keld S. Simonsen

Janni Nielsen
Helle Stokholm
Ricky Lund

Punkt 1.	O/D 19.00 - 19.10	<p>Elevrådet</p> <p>Elevrådsarbejdet siden sidst.</p> <p>Der er valgt repræsentanter til Elevrådet, de har endnu ikke konstitueret sig, så medlemmerne der skal deltage her, er helt sikkert klar fra næste møde.</p>	
Punkt 2.	O/D 19.10 - 19.20	<p>Skolestart 21-22</p> <p>Status på opstartsuge og første skoleuge.</p> <p>Bilag: Slides fra personale opstartsmøde</p> <p>Rigtig god opstart for både børn og voksne.</p> <p>Vi har fået tildelt en læringsvejleder – Connie Mark. Hun tilknyttes bl.a. ”basen”, som vi arbejder på at få tilrettelagt på den allerbedste måde.</p> <p>Vi har valgt at Connie særligt skal være med omkring 4. årgang.</p> <p>Keld orienterede om, at vi lige for en lille tid har sat fællessamlingen på stand-by. Dette har vi valgt at gøre fordi det vil være en ret uoverskuelig opgave at lave smitteopsporing, hvis der skulle vise sig at være en smittet.</p>	KSI
Punkt 3.	O/D 19.20 - 19.40	<p>Ny skemaopbygning</p> <p>Skoledagens længde/indhold er blevet justeret jf. politisk aftale i juni (se mail fra 3.juni)</p> <p>Hvilken betydning har det fået for dette skoleårs skema?</p> <p>Muligheden for at ændre kom som nævnte først i juni måned, så der skulle handles hurtigt. På baggrund af de gode erfaringer fra Corona-tiden, tror vi på at det vil være godt. Erfaringerne er også, at eleverne er trætte, når vi når til de sidste lektioner, så på flere måder tror vi det vil være godt. Det giver også muligheden for at hæve det faglige niveau via de flere 2-voksen timer det udløser at konvertere.</p> <p>Det er i første omgang kun for det kommende år vi må gøre det.</p> <p>Skolebestyrelsen støtter op om den reducerede skoledag og konverteringen af UUV-timerne.</p>	PO
Punkt 4.	D/B 19.40 - 19.50	<p>Høringssvar budget 22</p> <p>Skoleledelsen medbringer udkast. Hvis vi ønsker at indsende høringsvar er deadline 27.august</p> <p>Høringssvaret er godkendt. Tidligere af Lokal-MED og nu også af Skolebestyrelsen.</p> <p>Bilag: Udkast til høringssvar. NB: Budgetmaterialet er videresendt via mail fra Silkeborg kommune til alle skolebestyrelsesmedlemmer</p>	KSI

Punkt 5.	D/B 19.50 – 20.10	Årsberetning Ricky og Louise har lavet udkast til årsberetning. Drøftelse, så den kan offentliggøres senest 1.sept. En rigtig fin årsberetning. Vi tilretter og sørger for offentliggørelse.	RL, LK
Punkt 6.	O/D 20.10 – 20.45	Revidering af principper Indledende drøftelse af skolens ordensregler. Der blev arbejdet og drøftet input til skolens ordensregler i 2 grupper, hvorefter vi samlet vendte forslagene. Vi prøver til næste møde at tage udgangspunkt i skolens værdigrundlag, hvor vi under hvert punkt – ambition, nærvær, sammenhold laver 3 underfelter – for elever, ansatte, forældre, hvor vi beskriver ordensregelpunkter. Tænk gerne over mulige bud hertil, inden næste møde og tag også gerne udgangspunkt i de forslag, vi nåede frem til på mødet i dag. Bilag: Nuværende ordensregler. Ministeriets bekendtgørelse om fremme af god orden i folkeskolen. Vejledning til bekendtgørelse. Skabelon til princip	KSI
		Kaffe	
Punkt 7	O/D 21.00 - 21.25	Meddelelser: Afdelinger: Som nævnt tidligere – god start. Skoleledelsen: Til-og afgang af elever i skoleåret 20-21. Status corona. Skolemad: Tinne har skiftet udbyder vedr. bestillingsordningen. Bestyrelsen: Punkter til næste møde: Punktet om ordensregler genoptages som aftalt på næste møde.	
Punkt 8.	21.25 - 21.30	Evt. Nicolaus: I lyset af det kan være svært at skaffe praktikplads, kan det så være en ide i at have en database med ”lokale udbydere” af praktikophold. Kan vi have en opmærksomhed på dette. Drøftedes. Fordeling af SB-repræsentanter på årgangene blev udarbejdet.	
Punkt 9.	21.30 - 22.00	Lukket møde	

Godkendelse af referat: